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 Mestni svet
   
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj 
 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106
 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si

Številka:   900-1/2025-38-401102
Datum:     29. 1. 2025

Z A P I S N I K

19. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 29. 1. 2025 ob 16.00 v sejni sobi 16 
stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Jure Bohinec, Ana Černe, 
Janez Černe, Irena Dolenc, Nika Dolinar Divjak, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, Gordana Grobelnik, Sebastjan 
Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, Sonja Mašić,  Tomaž Ogris, 
Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran 
Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in 
Manja Zorko.

Opravičeno odsotni: Ivica Bobolinski in Nada Bogataj Kržan.

Na seji so bili navzoči še:  Bojan Veselinović – direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance 
in splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Andraž Jakelj – vodja Urada 
za družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Gašper Kleč - vodja Urada za gospodarstvo 
in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek - vodja Urada za razvoj in pametno skupnost,  Katja Štruc – vodja 
Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje.

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic – Gorenjski glas. 

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 29 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 
svet sklepčen. 

Prisotne je obvestil, da se bodo v skladu s sprejetim sklepom, seje mestnega sveta zvočno-slikovno posnete. 
Navzoče je opozoril na odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne navajajo varovanih 
osebnih podatkov. 

Na mizo je bilo posredovano gradivo: Poročilo o izvršitvi sklepov 18. seje MS in Seznam sklepov komisij za to sejo 
z vsemi pripombami. Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 18. seji dne 27. 1. 2025 in ni 
imel pripomb nanj. 

Na mizo je bilo danes posredovano gradivo Kadrovske zadeve, za katere je predsedujoči, župan Matjaž Rakovec 
dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

mailto:mok@kranj.si
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Na dnevni red se kot 2. Kadrovske zadeve uvrstijo: 
B. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda Osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj
C. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda Osnovne šole Stražišče Kranj
D. Imenovanje predstavnikov Mestne občine Kranj v Svet zavoda Gimnazije Franceta Prešerna

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 1 NI GLASOVAL).

Za uvrstitev na dnevni red na podlagi 162. člena Poslovnika Mestnega sveta so prejeli predlog Obvezne razlage 
določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije starega mestnega jedra Kranja  glede dopustnih 
posegov na območju mestnega jedra, zato je dal predsedujoči na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Na dnevni red se nova 7. točka uvrsti: Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu 
revitalizacije starega mestnega jedra Kranja  glede dopustnih posegov na območju mestnega jedra. Ostali dve 
točki dnevnega reda se preštevilčita.

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 1 NI GLASOVAL).

Razprave na dnevni red ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 18. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov
2. Kadrovske zadeve 
3. Premoženjske zadeve
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Mestne občine Kranj – predlog
5. Sklep o določitvi cene prevoznih storitev
6. Sklep o razpisu svetovalnega referenduma za ugotavljanje interesa občanov krajevnih skupnosti Planina in 

Čirče o spremembi območja krajevnih skupnosti Planina in Čirče
7. Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije starega mestnega jedra Kranja  

glede dopustnih posegov na območju mestnega jedra
8. Izvedeni projekti po krajevnih skupnostih MOK 2024: participativni proračun in »8. člen«
9. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta
Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).

Župan Matjaž Rakovec je podal Poročilo o projektih in investicijah v obdobju od 18. decembra do danes.

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 18. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 
SKLEPOV 

Poročilo o izvršitvi sklepov 18. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj je podal Bojan Veselinović, direktor 
Mestne uprave Mestne občine Kranj.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Potrdi se zapisnik 18. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 18. 12. 2024 ter poročilo o izvršitvi sklepov.
Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).
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2. KADROVSKE ZADEVE

A. IMENOVANJE DIREKTORJA (m/ž) JAVNEGA ZAVODA GORENJSKI MUZEJ

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti. 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
Komisija se strinja s predlaganim imenovanjem Jane Babšek za direktorico javnega zavoda Gorenjski muzej. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednja 

SKLEPA: 

1. Jana Babšek se imenuje za direktorico javnega zavoda Gorenjski muzej za mandatno dobo petih let. Jani 
Babšek se vroči sklep o izbiri, številka: 100-101/2024-18 z dne 21. 1. 2025.

2. Neizbrani kandidatki mag. Marjani Žibert se vroči obvestilo o neizbiri. 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

B. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OSNOVNE ŠOLE JAKOBA ALJAŽA KRANJ

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

V razpravi so sodelovali: Sonja Mašić, Sandra Gazinkovski, Manja Zorko, mag. Maj Fritz in Matjaž Rakovec. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

V Svet zavoda Osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj se za predstavnike ustanovitelja, Mestne občine Kranj, 
imenujejo:
1. Tony Del Fabro
2. Vlasta Sagadin
3. Majda Vehovec
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 24 ZA, 2 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

C. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OSNOVNE ŠOLE STRAŽIŠČE KRANJ

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

V Svet zavoda Osnovne šole Stražišče Kranj se za predstavnike ustanovitelja, Mestne občine Kranj, imenujejo:
1. Mateja Malić
2. Jure Šprajc
3. Andreja Trilar
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA).
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D. IMENOVANJE PREDSTAVNICE MESTNE OBČINE KRANJ V SVET ZAVODA GIMNAZIJE FRANCETA PREŠERNA

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

V Svet zavoda Gimnazije Franceta Prešerna se za predstavnico Mestne občine Kranj imenuje Vesna Kern.
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

A. NAČRT RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KRANJ
ZA LETO 2025 - dopolnitev

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2025 – dopolnitev in se z njim tudi strinja.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Janez Černe, mag. Igor Velov, Mateja Koprivec, Rok Igličar, Saša Kristan 
in župan Matjaž Rakovec.

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2025.

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA).

B. NAČRT PRIDOBIVANJA NEPREMIČINEGA PREMOŽENJA MESTNE OBČINE KRANJ
ZA LETO 2025 - dopolnitev

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 

Stališča komisij:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2025 – dopolnitev in se z njim tudi strinja.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 
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Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2025.

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA).

C. SOGLASJE K OSNUTKU BESEDILA POGODBE O BREZPLAČNEM PRENOSU LASTNINSKE PRAVICE NA 
NEPREMIČNINI IN USTANOVITVI SLUŽNOSTI ŠT. 411-1/2019-91

Uvodno poročilo je podal podžupan Janez Černe. 

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Soglasjem k osnutku besedila 
Pogodbe o brezplačnem prenosu lastninske pravice na nepremičnini in ustanovitvi služnosti št. 411-1/2019-91 in 
se z njim strinjajo.

Statutarno pravna komisija podaja naslednjo pripombo:
- v 10. členu pogodbe se za besedo »stvarno« doda besedilo »in krajevno«,

Komisija za stanovanjske zadeve: 
Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Kranj daje soglasje k osnutku besedila Pogodbe o brezplačnem prenosu lastninske 
pravice na nepremičnini in ustanovitvi služnosti št. 411-1/2019-91. 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA).

4. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRIZNANJIH MESTNE OBČINE KRANJ – PREDLOG

Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana. 

Stališče komisije:
Statutarno pravna komisija podaja naslednjo pripombo:

- v 4. členu odloka o spremembah in dopolnitvah odloka se besedna zveza »z osebnim prizadevanjem« 
nadomesti z besedo »s«,

Po krajši razpravi svetnika Bojana Homana, je dal predsedujoči na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Mestne občine Kranj.   

Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI). 
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5. SKLEP O DOLOČITVI CENE PREVOZNIH STORITEV – PREDLOG

Uvodno poročilo je podal Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. 

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Sklepom o določitvi cene prevoznih 
storitev in se z njim strinjajo.

Statutarno pravna komisija podaja naslednjo pripombo:
- v 5. se  členu se besedna zveza »več kot« nadomesti z besedo »najmanj«.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila s Sklepom o določitvi cene prevoznih storitev. 

V razpravi so sodelovali: Ivo Bajec, Gašper Kleč, Bojan Homan, Matjaž Rakovec, mag. Igor Velov, Andraž Jakelj, 
Rok Igličar in Janez Černe.

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se predlog Sklepa o določitvi cene prevoznih sredstev. 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA).

6. SKLEP O RAZPISU SVETOVALNEGA REFERENDUMA ZA UGOTAVLJANJE INTERESA OBČANOV KRAJEVNIH 
SKUPNOSTI PLANINA IN ČIRČE O SPREMEMBI OBMOČJA KRAJEVNIH SKUPNOSTI PLANINA IN ČIRČE

Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana. 

Stališče komisije: 
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

V razpravi so sodelovali: Sandra Gazinkovski, mag. Igor Velov, Tomaž Ogris, Janez Černe, Bojan Homan, Jure 
Šprajc, Tomaž Ogris, Katja Štruc, mag. Maj Fritz in župan Matjaž Rakovec. 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je na podlagi razprave obravnavo zadeve preložil na eno naslednjih sej 
mestnega sveta in zaključil obravnavo te točke. 

7. OBVEZNA RAZLAGA DOLOČB 2. IN 3. ČLENA ODLOKA O ZAZIDALNEM NAČRTU REVITALIZACIJE STAREGA 
MESTNEGA JEDRA KRANJA GLEDE DOPUSTNIH POSEGOV NA OBMOČJU MESTNEGA JEDRA

Uvodno poročilo je podala Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora. 

Stališče komisije: 
Statutarno pravna komisija predlaga sprejem obvezne razlage določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu 
revitalizacije starega mestnega jedra Kranja (Uradni vestnik Gorenjske, št. 7/83, Uradni list RS, št. 48/08 – 
obvezna razlaga in tehnični popravek, 116/08,  53/11, 85/2020 – obvezna razlaga, 108/2021 – obvezna razlaga, 
60/20022 – obvezna razlaga, 89/2022 – obvezna razlaga in 132/2022 – obvezna razlaga) glede dopustnih posegov 
na območju mestnega  jedra.
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Po krajši razpravi svetnika Bojana Homana, je dal predsedujoči na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije starega mestnega 
jedra Kranja glede dopustnih posegov na območju mestnega jedra.   

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

8. IZVEDENI PROJEKTI PO KRAJEVNIH SKUPNOSTIH MOK 2024: PARTICIPATIVNI PRORAČUN IN »8. ČLEN«

Izvedene projekte po krajevnih skupnostih Mestne občine Kranj za leto 2024 je predstavil župan Matjaž Rakovec. 

Stališče komisije: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z izvedenimi projekti po krajevnih skupnostih MOK 
2024: participativni proračun in »8. člen«.

V razpravi so sodelovali: Nika Dolinar Divjak, Saša Kristan, Bojan Homan, Manja Zorko, Zoran Stevanović, Irena 
Dolenc, Katja Štruc in mag. Igor Velov. 

Pri tej točki dnevnega reda ni bilo sprejetega nobenega sklepa. 

9. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA

1. Dr. Andreja Valič Zver: 
- Šokirana je glede odgovora za financiranje in izgradnje nadstrešnice pri gasilcih. Ministrstvo za obrambo je 

odgovorilo, da nimajo ljudi, ki bi pripravili vlogo za razpis za projekt na evropska sredstva. To je sramotno in 
poniževalno za Mestno občino Kranj. Gasilska vozila in vsa mehanizacija je vredna na sto tisoče evrov, ki jih 
prispevajo davkoplačevalci. Ker ni prostora v garaži, vse stoji pred garažo ob vseh vremenskih pogojih in se 
zato dela neposredna škoda. Seveda bo občina dala sredstva za izgradnjo nadstrešnice, ampak je tako 
ravnanje obeh ministrstev nedostojno. 

- Zadnjič je šla na kranjsko avtobusno postajo in ji je šlo na bruhanje. V Kranju živi praktično od rojstva. 
Dejansko je ta postaja katastrofa in jo je sram,  da morajo ljudje vsak dan uporabljati WC. Upa, da bo Kranj 
3. največje mesto v državi dobil neko avtobusno postajo, dostojno svojih občanov. 

- Zanima jo, kako je z zemljiščem za Severna vrata? Čigava last je to zemljišče? 
- Podprli so dom starejših. Podpirajo tudi, da se bo na Tehniškem šolskem centru na Primskovem uvedel 

oddelek zdravstvene nege. To se ji zdi izjemno pozitivno in seveda je to treba razvijati naprej. Mimogrede, 
plakat za študij zdravstvene nege je že par dni na tleh, prosi če ga lahko kdo pobere in prilepi nazaj. 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da je zemljišče za Severna vrata v lasti Mestne občine Kranj. Plakat za študij 
zdravstvene nege se bo namestil nazaj na prvotno mesto. 

2. Ana Černe: 
- Izpostavila je subvencije vrtcev. Na novembrski seji ob sprejemanju proračuna je bilo s strani mestne uprave 
rečeno, da bo do decembrske seje pripravljen nov predlog subvencioniranja, zato jo zanima, kje so s pripravo 
predloga in kaj je bilo do sedaj opravljeno. 
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- Drugo vprašanje se navezuje na razpis za imenovanje direktorja Prešernovega gledališča Kranj. Razpis za 
direktorja je bil pripravljen 10. oktobra 2024. 14. oktobra je bila podpisana pogodba o zaposlitvi v. d. direktorja. 
Istega dne je gledališče prejelo besedilo razpisa s prošnjo, da ga objavi na spletni strani gledališča, 21. oktobra. 
Razgovori s kandidati so bili opravljeni 3. decembra. Od objave razpisa in opravljenih razgovorov je torej potekel 
že dober mesec in pol. Vsekakor dovolj časa, da je smotrno pričakovati zaključek razpisa. Pa vendar tako svet 
zavoda niti strokovni svet zavoda nista prejela še nobenega gradiva v zvezi s tem razpisom. Ob tem je poudarila, 
da trenutni vršilec dolžnosti ob številčnih aktivnostih poleg rednega poslovodnega dela opravlja tudi delo 
strokovnega vodje in vodi pripravo Tedna slovenske drame in zaradi nezaključenega razpisa ne more pridobiti 
dodatne pomoči. To zaskrbljenost nad situacijo so izrazili tako strokovni svet zavoda kot tudi člani sveta zavoda. 
Da je stvar vsaj nenavadna, lahko sklepajo tudi po tem, da je bil razpis za Gorenjski muzej objavljen 11.11., torej 
en mesec kasneje, kot razpis za Prešernovo gledališče Kranj, pa je svet zavoda v presojo izbiro kandidatke mestne 
uprave prejel v začetku januarja. Danes so o tem predlogu celo glasovali na mestnem svetu. Prosi za jasna 
pojasnila, kaj se dogaja v zvezi s postopkom in kdaj ga nameravate zaključiti? 

Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti, je povedal, da preden pride gradivo za subvencije vrtcev na 
mestni svet, je treba izračunati novo ekonomsko ceno, ki bo seveda vključevala tako dvig plač s 1. 1., pa verjetno 
tudi s 1. 10. To je naloga vrtca, da pripravi oziroma izračuna ekonomsko ceno, ki pa trenutno zaradi te prevedbe 
plačnih razredov in novih aneksov za več kot 300 zaposlenih, časovno niso bili zmožni. 
Glede izbora direktorja gledališča je povedal, da komisija, ki je bila imenovana s strani župana, končne odločitve 
še ni sprejela. Trenutno ima vršilec dolžnosti direktorja Prešernovega gledališča mandat do 15. 4. 2025. Ni 
nobenih ovir, pa tudi ni zakonskih terminov, kdaj se komisija odloči za kakšno stvar. Tisti rok, to se prav v zakonu 
o zavodih, ki predvideva, da se kandidata za direktorja izbere v 30 dneh po objavi razpisa, ni prekluziven, ampak 
je instrukcijski.

3. Jure Šprajc: 
- V zvezi s problematiko križišča Bičkove ulice z Delavsko cesto v Stražišče je izpostavil, da naj se v prihodnje 
obvešča vse zainteresirane, občane in krajevno skupnost, ne da mediji blatijo in krivijo neke vpletene v neko 
zgodbo. Predlagal je, da se to čim prej reši, da bo križišče pregledno in varno. 
- V ponedeljek so imeli predsedniki krajevnih skupnosti sejo in je predsednik KS Besnica Primož izpostavil prošnjo. 
Gre za to, da se bodo v Zabukovju, kjer so brez vodovoda, prenavljali električni vodi do vseh hiš. Krajani 
pričakujejo, da če nekdo koplje za elektriko, lahko zraven še vodovod, kar pa seveda ne gre. Prosil je, da se ta 
zadeva krajanom Zabukovja pojasni, da ne bo zopet prišla ven neka neresnica. 

Gašper Kleč, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da bodo v kratkem postavljeni 
stebrički za preglednost križišča Delavske ceste z Bičkovo ulico v Stražišču. 
S krajani Zabukovja bo organiziran nek predstavitveni sestanek, na katerem bo krajanom pojasnjeno, kaj se na 
področju infrastrukture dela in kakšni so plani za naprej. 

4. Irena Dolenc: 
- Podala je pobudo Komisije za finance in premoženjska vprašanja v zvezi z načrtom pridobivanja, v katerem je 
ena parcela namenjena povečanju parkirišča Huje. Predlagajo, da se razmišlja širše in sicer se načrtuje postavitev 
stebričkov za izgradnjo dodatne etaže parkirišč, zato naj se postavijo stebri s tako nosilnostjo, ki bo omogočala 
postavitev dveh dodatnih etaž. 
- Pravočasno je opozorila vodstvo občine, da je potrebno na januarsko sejo mestnega sveta uvrstiti točko 
Sprememba odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. Sprememba mora biti sprejeta do konca 
marca, da bodo izdane odločbe za letošnje leto že vsebovale spremembo.  Na podlagi odločbe Ustavnega sodišča, 
to je že stara odločba, 17. september 2020, je takratno Ministrstvo za okolje in prostor izdalo sistemska 
priporočila o odmeri NUSZ za objekte za versko dejavnost. Pred sprejemom odločbe Ustavnega sodišča so za 
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objekte za versko dejavnost po zakonodaji veljale oprostitve plačevanja NUSZ, ne pa za objekte v lasti župniji, 
stanovanja, objekte za pridobitno dejavnost. Prve občine, ki so uvedle NUSZ tudi za sakralne objekte, so: 
Postojna, Ilirska Bistrica in Kranj. Lani so vse kranjske župnije dobile odločbe o NUSZ po kranjskem odloku 
pravzaprav brez ustrezne podlage. NUSZ je bil odmerjen na osnovi kategorij, ki ne ustrezajo verskim objektov, 
torej kot poslovna dejavnost javne službe. Za dejavnost B je določeno: za poslovne, storitvene in trgovske 
dejavnosti, namene javnih služb in storitev. Po prejemu odločb v avgustu so zaprosili za sestanek. Župan se je z 
duhovniki sestal, skupaj so se dogovorili, da se duhovniki pritožijo na izdane odločbe. V pritožbah so zapisali, da 
župnije delujejo na osnovi dobrodelnosti in ne pridobitne ali poslovne dejavnosti. Na občini so se odločili, da 
bodo po pritožbi stavbe za opravljanje verskih obredov, uvrščene med družbene dejavnosti. Dogovorili so se, da 
se bodo zopet sestali, vodstvo občine bo organiziralo še en sestanek, da bodo v dialogu skupaj predlagali 
popravke občinskega odloka o NUSZ. 
Zakaj uvrstitev sakralnih objektov med družbene dejavnosti ni ustrezna, je zelo lepo povedal kranjski duhovnik, 
Andrej Naglič. V odloku bo potrebno določiti dodatno novo kategorijo "dejavnost verskih organizacij". MOK je 
torej upoštevala dogovor s sestanka z duhovniki, ublažila je odmero NUSZ. Vprašala je, kdaj se bo vodstvo MOK 
sestalo z duhovniki na temo dopolnitve odloka o NUSZ in kdaj bo dopolnitev odloka obravnavana na seji 
mestnega sveta? 

Župan Matjaž Rakovec je odgovoril svetnici Ireni Dolenc, da bo o tem obveščena.

5. Saša Kristan: 
- Predlagala je, da se v Stražišču pregleda tudi žive meje pri hišah, kjer so izvozi na glavno cesto, na primer iz 
Trojarjeve na Delavsko. 
- Zanima jo, kdo je avtor performans plakata s pojavo Franceta Prešerna, kaj pomeni in kaj želi sporočiti. 
- Svetniki so bili s strani vodje Oddelka za komuniciranje in protokol 15. 1. 2025 obveščeni oziroma je bila  poslana 
izjava o novem sistemu obračunavanja in zbiranja bio odpadkov. Opozorila je, da se ji taka odločitev ne zdi v redu, 
saj s tem znižujejo standarde in tisti, ki živijo izven mesta so deprivilegirani, kršena je ustavna pravica enakosti. 
Želi odgovor, zakaj taka odločitev in kako bo Komunala pavšalno obračunava odvoz na tri tedne. 

6. Nina Šmid: 
- Na komisiji za pobude in pritožbe so že večkrat apelirali na pristojne za nujno potrebo po postavitvi javnega 
stranišča na avtobusni postaji v Kranju. Izpostavila je invalide na invalidskih vozičkih, ki te možnosti praktično 
sploh nimajo. Avtobusna postaja je eden izmed najbolj obiskanih javnih prostorov v mestu, saj vsakodnevno 
spremlja številne potnike, vključno z domačini in tujimi uporabniki javnega prevoza, vendar pa v neposredni 
bližini avtobusne postaje trenutno ni dostopnih sanitarnih prostorov, kar povzroča težave številnim uporabnikov, 
še posebej v primeru dolgotrajnega čakanja na avtobus ali pri težavah, ki jih lahko povzroča potovanje z več 
postanki. Pomanjkanje javnega stranišča na tem območju je postalo vse bolj očitno in predstavlja pomemben 
izziv tako za potnike kot tudi za kakovost bivanja v mestu. Zato je javno pozvala, da razmislijo o nujni postavitvi 
javnega stranišča v neposredni bližini avtobusne postaje. Verjamem, da bi takšna ureditev prispevala k večji 
udobnosti uporabnikov javnega prevoza ter izboljšala splošno podobo Kranja kot prijaznega in dostopnega mesta 
za vse obiskovalce. 
- V krajevni skupnosti Stražišče imajo zelo slab dostop do mestnega jedra, sploh ko gre za ponovno za invalide na 
vozičku, mamice z vozički in tako dalje. Nanjo so se obrnili namreč invalidi, ki živijo v tem kraju, in povprašali, 
kako je z dostopom pri Kolodvorski cesti, zgoraj malo višje je Kocjanova ulica, pri treh križih, ki je zelo ozka in niti 
slučajno dostopna z invalidskimi vozički in mamicami z vozički, mogoče samo za pogubne kolesarje. Njen predlog 
je brv, ki bi olajšala premagovanje tega kilometra, povečala varnost in omogočala boljšo povezljivost z mestnim 
jedrom, brez da bi bilo potrebno prečkati nevarnejše ceste ali po nepotrebnem podaljšati pot. Pomembno je, da 
bi bila brv zasnovana tako, da bi bila dostopna za vse uporabnike, tudi za tiste z omejeno mobilnostjo. Poleg teh 
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tega bi morala biti umeščena na strateškem mestu, kjer bi povezala oba konca in zmanjšalo potrebo po obvozu. 
Takšen projekt bi zagotovo izboljšal kakovost življenja v tem delu mesta in prispeval k trajnostnemu razvoju. 
- Dotrajana kanalizacija v Stražišču ne le povečuje tveganje za poplave v kleteh po nalivih, temveč tudi ogroža 
zdravje prebivalcev. Če se fekalna voda pojavi v prostorih, kontaminacija vode s fekalnimi snovmi je lahko zelo 
nevarna, saj prinaša številne bolezni, ki se širijo preko vode, kot so okužba prebavil, kožna obolenja in druge resne 
zdravstvene težave. Tukaj so kršene osnovne človekove in ustavne pravice, omejene v 72. členu Ustave republike 
Slovenije, da ima vsak v skladu z zakonom pravico do zdravega življenjskega okolja. Prav tako je v 140. členu 
Ustave republike Slovenije omenjeno, da v pristojnost občine lahko ureja samostojno in ki zadevajo samo 
prebivalce občine, poleg seveda še drugih pravic. Kajti gre za težavo, ki pesti to območje že nekaj desetletij in se 
ni pojavila včeraj in ni odvisno od trenutnih poplav in o katerih so bili obveščeni, vse potrebne inštitucije in to le 
ne enkrat, ampak žal za reševanje te težave ni posluha. Zaveda se, da se omenjene težave ne da rešiti v enem 
mesecu ali letu, zagotovo pa v dveh mandatih. Prosila je Mestno občino Kranj, da pristopi k resnemu reševanju 
te problematike in obveščanju javnosti, kakšna je časovnica in kaj ima trenutno pokazati projektant, gospod 
Ferjan. Denar je potrebno samo drugače prestrukturirati. Z Juretom Šprajcem sta v kontaktu glede tega 
problema. Močno si želi, da se resno pristopi k rešitvi problema takoj, z izdelavo projekta in dejansko na terenu. 
Seznanjena je bila s pismom, ki je bilo dne 09.10.2024 priporočeno, poslano na Mestno občino Kranj. Zanima jo, 
kdo je pismo prejel in kje se nahaja? Takšen projekt je investicija v zdravje prebivalcev in dolgoročno zmanjšanje 
tveganja za okolje. Zato bi bilo smiselno, da se lokalna skupnost zaveda resnosti težave in stori potrebne korake 
v smeri sanacije kanalizacijskega sistema. Prosi za pisni odgovor. 

7. Dr. Neven Polajnar: 
- Pred vrtcem v Čirčah je izobešena slovenska zastava, ki je tako raztrgana, da je praktično nerazpoznavna. Prosil 
je, da se to primerno uredi. 
- V vrtcu Čirče je bil pred časom nek požar oziroma nesreča relativno velikih razsežnosti. Vsa inštalacija v vrtcu je 
vezana na prostore krajevne skupnosti in je praktično osebju vrtca nedostopna, zato naj bi potrebovali neke kode, 
ki naj bi jih pač posredovala krajevna skupnost. Krajevna skupnost je, kot je že večkrat danes slišal, popolnoma 
neodzivna za te zadeve. Meni, da je to potrebno urgentno rešiti. 

8. Mag. Maj Fritz: 
- Dal je pobudo za financiranje nadstrešnice pri Gasilsko reševalni službi Kranj čimprej, glede na to da imajo 
veljavno gradbeno dovoljenje za izgradnjo. 

9. Sandra Gazinkovski:
- V prejšnjem tednu se je na Smledniški cesti, pri avtobusni postaji pri Tonaču v Čirčah, na prehodu za pešce 
zgodila nesreča. Avto je zbil pešca, in sicer otroka. Z otrokom je vse v redu, je sicer poškodovan, je pa živ, kar je 
ok. Apelirala je, da na tej cesti opaža zadnje čase, ko gredo otroci zjutraj na avtobus, gredo ljudje  z avtomobili v 
službo in ti avtomobili vozijo prehitro. Obstajajo analize in meritve, ki so pokazale, da povprečna hitrost ni 
presežena, ampak vseeno apelira med enim prehodom za pešce in med drugim je avtobusna postaja in tam so 
otroci dopoldne in popoldne, ko se vračajo iz šol. Prosila je, da se ponovno razmisli o omejitvi hitrosti prometa 
na tej cesti. 
- Predlagala je, da se pred odločitvijo o subvenciji vrtca, posreduje ekonomsko ceno mestnemu svetu. 
- Pohvalila je občino za napore za oddelek za zdravstveno nego v naslednjem šolskem letu v Kranju in za 
pridobitev vseh zadev za izgradnjo doma za ostarele. Brez skupnega napora na državnem nivoju in na občinskem 
nivoju, se zadeve ne bi rešile. 
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10. Rok Igličar: 
- V letu 2023 je bil odprt NRP komunalna infrastruktura Mandeljčeva pot in Vidmarjeva ulica. Zanima ga višina 
tega NRP-ja in prilagoditev na današnje cene? 
- Zanima ga, ali obstaja kakšen pravilnik, ki določa, da je kategorizirana občinska cesta čiščena enkrat po zaključku 
zimske sezone? Apelira, da se občinske ceste, ki so enako kategorizirane, čisti bolj pogosto. 

11. Nada Sredojević: 
- Zanima jo, kaj se dogaja z vrtcem Sonček? Kdaj je kaj predviden začetek gradnje? 
- Zanima jo izdaja dovolilnic za dostop do vrtcev. Konkretno gre za primer vrtca Najdihojca in vrtca Mojca. Na 
zadnji seji sveta zavoda Kranjskih vrtcev je bilo izpostavljeno, da v času, ko starši pripeljejo otroke v vrtec, da 
prihajajo kar z avtomobili. Dala je pobudo, da se preveri, ali te dovolilnice uporabljajo izključno tisti, ki so do tega 
upravičeni in, da se omeji dovolilnice. 
12. Sonja Mašić:
- Zanima jo industrijska cona Hrastje, ali je bil že razpis za komunalno infrastrukturo oziroma, kdaj bo? 
- Vprašala je, ali je bila ustvarjena dokumentacija, vezana na postavitev bolnice v Kranju. 
- Opozorila je, da na ulici Tončka Dežmana, pri prehodu proti Osnovni šoli Jakoba Aljaža, manjkata dva stebrička, 
ki sta bila odstranjena ob izgradnji nove klančina za dostop do šole. 
- Predlagala je, da se uredi preglednost zeber oziroma prehodov za prečkanje cestišča za pešce na Cesti talcev. 

13. Jure Bohinec: 
- V novembru in decembru 2024 so se v javnih zavodih ukvarjali s prevedbo plačnih razredov, ki jih je z novim 
Zakonom o sistemu plač v javnem sektorju naložila vlada. Posledično so se spreminjali tudi pravilniki v notranji 
organizaciji in sistemizaciji. Ko so že mislili, da je konec nejasnostim in časovni stiski, so se z zamudo v novem letu 
pojavili še popravljeni plačni razredi za direktorja in pomočnike direktorjev. Vprašal je, zakaj je občina v že 
sprejetih sistemizacijah zahtevala vsebinske spremembe, opise delovnih nalog in pogoje za zasedbo delovnih 
mest direktorjev ravno sedaj, ko se je najbolj mudilo s sprejemanjem prevedbe plačnih razredov. Če so hoteli do 
28. 1. 2025 podpisati anekse k pogodbam o zaposlitvi, je za postopek sprejemanja ostalih vsebinskih popravkov 
zmanjkalo časa. Občina ni upoštevala, da imajo sindikati in sveti delavcev svoje postopke, ki so določeni v Zakonu 
o sodelovanju delavcev pri upravljanju in seveda posledično tudi sveti zavodov in strokovni sveti. To je bilo kršeno 
na celotni črti z grožnjo, da ne bomo prejeli plač, kar se jim zdi seveda nedopustno in zelo manipulativno. V 
knjižnici so zahtevali, da se iz sistemizacije za direktorja in pomočnika direktorja črta aktivno znanje slovenskega 
jezika, ker tega ni v odloku o ustanovitvi. To je bil naveden kot razlog, čeprav je nad vsem zakon o javni rabi 
slovenščine. 
- Proračun za delovanje knjižnice se je zmanjšal že za 8. februar, se pravi ne bo v programu tradicionalnega 
koncerta, ne bo predstave za otroke in tako naprej. 
- Zanimalo ga je, kako kaže s krajevno knjižnico Stražišče, dostop z dvigali, povečanje prostorov po zakonski 
določbi. 

14. Mag. Igor Velov: 
- Kot predsednik Sveta zavoda Mestne knjižnice Kranj, je opozoril, da je svet zavoda včeraj sprejel plan dela in 
finančni načrt Mestne knjižnice Kranj za leto 2025. To so morali sprejeti, da postopkovno ne ovirajo delovanja 
knjižnice in finančni načrt so morali sprejeti tako kot zahteva zakon, da so odhodki in prihodki vsaj izenačeni. Se 
pravi, da se ne prikazuje minusov vnaprej ob zavedanju, da to ni realna slika za leto 2025. Dodatno so sprejeli 
sklep, s katerim opozarjajo ustanovitelja, da ta plan dela s temi sredstvi ni mogoče realizirati. Zato, ker bi se 
morala sredstva ustanovitelja v letošnjem letu povečati najmanj za 108 000, vezano na plače, to je sprejela država 
in knjižnica ne more na to vplivati. Pri materialnih stroških je potrebno zagotoviti več 10.000 EUR zaradi 
podražitev, ker gre velika glavnina materialnih stroškov za vzdrževanje in obratovanje stavbe. Knjižnica bi zaradi 
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zgornjih razlogov morala dobiti skoraj 200.000 EUR več, dobila pa je 330 000 manj, kar pomeni, da gre za pol 
milijonski razkorak. To gre v sklopu občinskih sredstev za skoraj 24 % manj, kot je potrebno. Prepričan je, da se 
bo moral za leto 2025 narediti rebalans proračuna. Zato poziva upravo in župana, da imajo to v mislih in 
zagotovijo dodatna sredstva, ki se bodo skozi leto natančno ugotovilo, koliko teh sredstev je. V nasprotnem 
primeru knjižnica ne more uresničiti svojega poslanstva, svojega programa dela. 

15. Vlasta Sagadin: 
- Postavila je vprašanje v zvezi s prenovo mestne tržnice. V zadnjem času je imela priložnost obiskati več 
slovenskih krajev, manjših in večjih in res nikjer nimajo tako klavrne tržnice, kot v Kranju, v tretjem največjem 
slovenskem mestu v Sloveniji. Zanima jo, kdaj se bodo lotili prenove in ali se da odstraniti objekte, nekdanje 
kioske ob Suhyevi hiši. 

Seja je bila bila zaključena ob 19.15.

Zapisala: 
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan
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